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Женева, 18 июля 2011 года
	Осн.:
	Циркуляр 213 БСЭ
TSB Workshops/T.J.

	–
Администрациям Государств – Членов Союза из региона арабских государств и Африки
–
Членам Сектора МСЭ-Т из региона арабских государств и Африки
–
Ассоциированным членам МСЭ-Т из региона арабских государств и Африки
–
Академическим организациям − Членам МСЭ‑Т из региона арабских государств и Африки


	Тел.:
Факс:
Эл. почта:
	+41 22 730 5591
+41 22 730 5853

tsbworkshops@itu.int
	Копии:

–
Председателям и заместителям председателей исследовательских комиссий МСЭ-Т

–
Директору Бюро развития электросвязи

–
Директору Бюро радиосвязи

–
Руководителю регионального отделения МСЭ в Каире

–
Руководителю регионального отделения МСЭ в Дакаре, Сенегал

–
Постоянному представительству Алжира в Женеве


	Предмет:
	Региональный семинар-практикум МСЭ по вопросам преодоления разрыва в стандартизации для региона арабских государств и Африки, а также интерактивное учебное мероприятие 
(г. Алжир, Алжир, 26–28 сентября 2011 года)


Уважаемая госпожа,
уважаемый господин,

1
По любезному приглашению Управления по регулированию почты и электросвязи (ARPT) МСЭ организует рассчитанные на два дня Региональный семинар-практикум по вопросам преодоления разрыва в стандартизации – 26 сентября 2011 года, и интерактивное учебное мероприятие: смоделированное собрание исследовательской комиссии – 27 сентября 2011 года. Кроме того, 28 сентября 2011 года состоится рассчитанный на полдня семинар по вопросам академических организаций – Членов МСЭ, который призван продемонстрировать взаимодействие МСЭ с академическими организациями, а также преимущества для академических и научно-исследовательских учреждений, связанные с членством в МСЭ. Эти мероприятия состоятся в гостинице Sheraton Hotel в г. Алжире, Алжир.
Открытие семинара-практикума состоится в первый день его работы в 09 час. 30 мин. Регистрация участников начнется в 08 час. 00 мин. 
Подробная информация о залах заседаний будет размещена на экранах при входе в место проведения собрания. 

2
Обсуждения будут проходить на английском, французском и арабском языках. Будет обеспечен синхронный перевод.
3
Цель семинара-практикума – предоставление конкретного совета и показ примеров передового опыта по участию развивающихся стран в разработке глобальных стандартов, а также формирование у государств готовности к участию в разработке стандартов. На нем будет также изучена работа над стандартами для ключевых новых технологий. Участие в семинаре-практикуме является бесплатным и открыто для Государств – Членов МСЭ, Членов Сектора, Ассоциированных членов и академических организаций, относящихся к региону арабских государств и Африки. Сюда входят частные лица, являющиеся также членами международных, региональных и национальных организаций.

4
На интерактивном учебном мероприятии и смоделированном собрании исследовательской комиссии состоится передача опыта в интерактивной форме через смоделированное собрание исследовательской комиссии. Эти мероприятия будут представлять большой интерес для тех, кто собирается или уже начал участвовать в международных собраниях, а также для тех, кто обладает некоторым международным опытом и планирует взять на себя роль лидера.

5
Целью семинара по вопросам академических организаций – Членов МСЭ является привлечение академических организаций из этого региона в ряды членов. Для этого предполагается выявить общие направления работы и темы для совместной деятельности МСЭ и присутствующих организаций, а также продемонстрировать различные способы сотрудничества. В семинаре по вопросам академических организаций – Членов МСЭ могут принять участие руководители и профессора ведущих университетов в области ИКТ из стран региона Африки и арабских государств. 
6
Предложения (названия и тезисы) в отношении выступлений на семинаре-практикуме приветствуются и будут учтены согласно тематике, содержанию и наличию мест в программе. Предложения следует направлять по адресу: tsbworkshops@itu.int. Авторы отобранных предложений будут своевременно проинформированы об этом секретариатом МСЭ-Т. Докладчики не будут иметь права на какое-либо вознаграждение или финансовую поддержку в связи с их участием.

7
Предварительный проект программы семинара-практикума и учебного мероприятия представлен в Приложении 1. Обновленная программа, презентации и соответствующая информация будут размещены на веб-сайте МСЭ-Т по следующему адресу: http://www.itu.int/ITU-T/worksem/bsg/201109 /index.html.
8
Практическая информация, касающаяся организации, в том числе размещения в гостиницах, транспорта, виз и медицинских требований, содержится в Приложении 2 и доступна на веб-сайте МСЭ по адресу: http://www.itu.int/ITU-T/worksem/bsg/201109 /index.html.
9
Размещение в гостинице: Забронировать номер в гостинице можно либо направив запрос по электронной почте на имя г-на Файкала Меджахеда (Mr. Faycal Medjahed) (эл. почта: f.medjahed@arpt.dz), либо обратившись непосредственно в выбранную Вами гостиницу (список гостиниц см. в Приложении 2). Кроме того, просим делегатов предоставить всю информацию о маршруте, включая номер рейса, даты и время прибытия и отъезда. Для этого надо не позднее 15 сентября 2011 года заполнить форму для бронирования гостиничных номеров и представления информации о делегате, которая содержится в Приложении 3 (также доступна на веб-сайте МСЭ-Т), и прислать ее г-ну Файкалу Меджахеду по факсу: +213 21 234014; моб. телефону: +213 661 50 46 16; эл. почте: f.medjahed@arpt.dz. Перевозка из аэропорта в гостиницы и в место проведения собрания будет обеспечиваться принимающей администрацией. Для того чтобы обеспечить встречу в аэропорту и трансфер, просим делегатов заполнить и вернуть указанную форму для бронирования гостиничных номеров и представления информации о делегате.

10
Стипендии: МСЭ-Т предоставит в рамках имеющегося бюджета ограниченное количество полных стипендий только для одного участника от каждой страны, относящейся к регионам Африки и арабских государств и отвечающей установленным критериям. Кандидатуры участников должны быть должным образом утверждены соответствующими администрациями МСЭ из наименее развитых стран и развивающихся стран с уровнем дохода на душу населения, не превышающим 2000 долл. США. Хотя количество стипендий ограничено только одним участником от той или иной страны, общее количество делегатов от одной страны не ограничивается, при условии что расходы, связанные с дополнительными делегатами, берет на себя соответствующая страна. Просьба к участникам, нуждающимся в стипендии, заполнить форму запроса на предоставление стипендии, которая содержится в Приложении 3, и вернуть ее в МСЭ по электронной почте: bdtfellowships@itu.int или по факсу: +41 22 730 5778 не позднее 29 августа 2011 года.
11
Регистрация на семинар-практикум: Чтобы БСЭ могло предпринять необходимые действия в отношении организации этого семинара-практикума, был бы признателен Вам за регистрацию с использованием онлайновой формы по адресу: http://www.itu.int/ITU-T/worksem/bsg/201109 /index.html в максимально короткие сроки, но не позднее 19 сентября 2011 года. Обращаем Ваше внимание на то, что предварительная регистрация участников мероприятия проводится исключительно в онлайновом режиме.

12
Регистрация на учебное мероприятие: Был бы Вам признателен за регистрацию с использованием онлайновой формы по адресу: http://www.itu.int/ITU-T/worksem/bsg/201109 /index.html в максимально короткие сроки, но не позднее 12 сентября 2011 года. Обращаем Ваше внимание на то, что предварительная регистрация участников учебного мероприятия проводится исключительно в онлайновом режиме.
13
Хотели бы также проинформировать Вас о том, что гражданам некоторых стран для въезда в Алжир может потребоваться виза. В этом случае заявления на получение визы могут быть поданы в посольство или любое консульское учреждение Алжира в вашей стране. На основании запроса Управление по регулированию почты и электросвязи (ARPT) окажет содействие, с тем чтобы ускорить получение визы. Просьба к участникам, которым необходимо письмо о содействии в получении визы, не менее чем за три недели до начала мероприятия направить свои запросы:

г-ну Файкалу Меджахеду (Mr. Faycal Medjahed)
тел. и факс: +213 21 234014;
моб. тел.: +213 661 50 46 16; 
эл. почта: f.medjahed@arpt.dz.
С уважением,

Малколм Джонсон
Директор Бюро
стандартизации электросвязи

Приложения: 4
ANNEX 1
(to TSB Circular 213)
Draft Programme
Regional Workshop on Bridging the Standardization Gap 
and
Interactive Training Session: Simulated Study Group Meeting 

Algiers, Algeria, 26-27 September 2011

The workshop is designed to provide concrete advice and best practices on participation by developing countries in global standards development and building nation standards readiness. It will also examine standards work on key new technologies.

	Day 1

	09:30– 10:00
	Opening Ceremony

	10:00 – 10:30
	Coffee Break

	10:30 – 11:30
	Session 1: Overview of ITU Activities in the Region

Objectives: This session will review the Resolution of WTSA-08, WTDC-10 and the relevant implementation plan. It will also give an overview on the main results of the ITU Plenipotentiary Conference 2010 (PP-10) held in October 2010. An overview of standardization work in ITU-T will be provided. 

	11.30 – 12:45
	Session 2: ICT Standardization Challenges in the region

Objectives: This session will address the challenges of ICT standardization in the region and present the standardization capability of countries in the region on the National Standards Capability Scale. The session will also consider strategies that promote standards in the region.

	12.45 – 14:00
	Lunch

	14:00 – 16:00
	 Session 3: Hot Standardization Topics for the Region

Proposed Topics 

· Optical Networking

· NGN and Future Networks

· Wireless Broadband 

· ITRs

	16:00 – 16:15
	Coffee Break

	16:15 – 17:30
	Session 4: Preventing Counterfeiting and Addressing Conformity and Interoperability Challenges

Objectives: The session will provide information on the WTSA-08 Res. 76, WTDC-10 Res. 47 and the Resolution on conformity and interoperability approved at PP-10. It will present the Conformity and Interoperability programme of the standardization sector. The session will also discuss the problem of counterfeit ICT equipment and best practices that can be adopted to curb this issue.

	17:30 – 17:50
	Session 5: Workshop Closing Session 


	Interactive Training Session : Standardization Tutorial 

The session will provide an overview of international standardization (organizations, preparation, participation, management, etc), how to prepare good input contributions and output reports and training in concrete measures for developing countries to participate effectively in ITU-T. The session will introduce the interactive training session and begin the simulated international meeting.
Trainer : Gary Fishman, Former ITU-T TSAG Chairman

	18:00 – 18:30
	Introduction to Standardization Tutorial

Objectives: The session is a preparatory session for the simulation study group meeting which will take place on Day 2. It will provide participants with an overview of international standards meeting and information on how the simulated study group meeting will be carried out.

· Gary Fishman, Former ITU-T TSAG Chairman


	Day 2 : Interactive Training Session : Standardization Tutorial 

	09:00 – 10:30
	Opening Plenary

The simulated study group meeting will begin with an Opening Plenary, including establishment of the agenda and work plan for the remainder of the Interactive Training Session.

	10:30 – 10:45
	Coffee Break

	10:45 – 12:30
	Standardization Tutorial: Working Parties

	12:30 – 13:30
	Lunch

	13:30 – 15:00
	Standardization Tutorial : Working Parties

	15:00 – 15:15
	Coffee Break

	15:15 – 17:30
	Closing Plenary

	Day 3 : ITU Academia Seminar 

	09:30 – 10:00
	Opening Remarks

	10:00 – 10:20
	Overview of ITU

	10:20 – 10:40
	Coffee Break

	10:40 – 11:15
	Overview of ITU-R and ITU-D

	11:15 – 12:00
	Overview of ITU-T 

	12:00 – 12:30
	Academia participation in ITU-T

	12:30 – 13:00
	Discussion Panel

	13:00
	Lunch


ANNEX 2 

(to TSB Circular 213)
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	“ITU Regional Workshop on Bridging the Standardization Gap and Interactive Training session”

Algiers – Algeria, 26 -27 - 28 September 2011
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PRACTICAL INFORMATION
	Country Profile:

	Algeria is situated in the north of Africa. Algeria is bordered in the northeast by Tunisia, in the east by Libya, in the west by Morocco, in the southwest by Western Sahara, Mauritania, and Mali, in the southeast by Niger, and in the north by the Mediterranean Sea. Its size is 2,381,740 sq km, and it has an estimated population of 35.7 million (2010).  The area from the coast to the Tell Atlas is fertile. South of the Tell Atlas is a  steep landscape, which ends with the Saharan Atlas; further south is the Sahara desert.

The Ahaggar Mountains are a highland region in central Sahara, southern Algeria. They are located about 1,500 km (932 mi) south of the capital Algiers and just west of Tamanghasset.

There are several UNESCO World Heritage Sites in Algeria including Al Qal'a of Beni Hammad, the first capital of the Hammadid empire; Tipasa, a Phoenician and later Roman town; and Djémila and Timgad, both Roman ruins; M'Zab Valley, a limestone valley containing a large urbanized oasis; also the Casbah of Algiers is an important citadel. The only natural World Heritage Sites is the Tassili n'Ajjer, a mountain range.

The capital of Algeria is Algiers Called El-Bahdja (البهجة) or alternatively Alger la Blanche due to the glittering white colour of its buildings as seen rising up from the sea, Algiers is situated on the west side bay of the Mediterranean Sea.


	The ITU Regional Workshop on Bridging the Standardization Gap and Interactive Training session will be held from 26 to 28 September 2011 at the: 

SHERATON HOTEL 
Club des Pins - Staoueli - Algiers - Algeria 
Tel:  (+213) 21 377 777 
Fax: (+213) 21 377 610 
E-mail: reservations.algiers@sheraton.com  
Website: www.sheratonclubdespins.com 


[image: image4.jpg]



	Working languages:

	The workshop will be conducted in English, French and Arabic with simultaneous translation.


be conducted in English, French and Arabic with s 
	 Delegates’ registration :

	The registration and distribution of documents will start on Monday, 26th September 2011 from 8:00 a.m.

	Working Hours:

	The workshop will start at 9:30 am on the first day i.e. Monday, 26th September 2011. The proposed subsequent working hours are as follows: from 9:00 am to 6:00 pm.


	Workshop  Coordinators:

	Mr. Slimane Djematene 

Technical Director - Workshop host Coordinator

Algiers – Algeria

Tel :      +213 21 479628
Fax :     +213 21 233418  

Mobile: +213 661 92 61 39

E-mail: s.djematene@arpt.dz
	Mr. Faycal Medjahed 

Head of Communication, Protocol, Translation &Interpretation & international Relations Department - Workshop Coordinator

Algiers – Algeria

Tel and Fax :  +213 21 234014
Mobile: +213 661 50 46 16

E-mail: f.medjahed@arpt.dz



ITU contact person:
Mr Venkatesen Mauree
Programme Co-ordinator
Telecommunication Standardization Bureau
International Telecommunication Union
Tel: +41 22 730 5591
Fax: +41 22 730 5853
e-mail: vijay.mauree@itu.int
	Booking of hotel rooms:

	Hotel bookings can be made either:

(a)  Via email to Mr. Faycal Medjahed (Email: f.medjahed@arpt.dz ) or (b) directly with the hotel of your choice (see list of hotels below).  In addition, delegates are requested to provide all travel information, including flight number, arrival and departure dates and times by completing and returning the “Hotel and Delegate Information Form” no later than 15 September 2011, to Mr. Faycal Medjahed by Tel and fax: +213 21 234014; Mobile: +213 661 50 46 16;
E-mail: f.medjahed@arpt.dz. 



	

	List of suggested Hotels

	   Name & address of Hotel
	Telephone / Fax
	Tariff in  DA TTC

(For SHERATON duty-free) 

	SHERATON Hotel -5*

meeting  Venue

Boite postale 62, Club des Pins Staoueli 16101 ALGER


	TEL : + 213  21 37 77 77

FAX : + 213 21 37 77 00

Service : Wifi internet

e-mail : reservations.algiers@sheraton.com

	Classical room with garden view: 

Single: 16 200 DA

Double : 19 200 DA

Classical room with sea view: 

Single: 18 200 DA

Double : 21 200 DA

Club room: 

Single: 24 200 DA

Double : 28 200 DA

Junior Suite: 

Single: 27 200 DA

Double : 30 200 DA

Executive room: 

Single: 30 200 DA

Double : 34 200 DA

Diplomatic suite: 

Single: 40 200 DA

Double : 44 200 DA

Presidential suite: 

142500dz

Breakfast 1800 Dinars.
Lunch 2900 700 Dinars.

* Rates quoted are net of commission, established per room per night excluding taxes.


	HOTEL HILTON - 5*

(30 mn by car from the meeting venue)
Palais des Expositions, Pins Maritimes – ALGER


	TEL : + 213 21 21 96 96

FAX : + 213 21 21 96 94

Service : Wifi internet 

Site web : www.hilton.com 


	· Single Room  

  - Sea view : 27 000 DA - Garden view : 
23 000 DA 

·  Double Room: 

   -Sea vue:   31 000 DA     -Garden vue: 27 000 DA 

Without Breakfast =           1 700 DA 



	HOTEL MERCURE - 5*

(40 mn by car from the meeting venue)
Route de l’Université - BP 12

Bab Ezzouar – 16311 Alger
	TEL : + 213 21 24 59 70

FAX : + 213 21 24 59 10

Service : Wifi internet 

e-mail : h3173-sb@accor.com  

  Site web : www.mercure.com 


	Single Room: 
 20 000 DA 

 Double Room: 
 20 000 DA 

Without Breakfast =      1 700 DA

	Hotel Ibis 2*

(40 mn by car from the meeting venue)
Route de l’université –Bab Ezzouar

BP 134, Dar El Beida 16011  ALGER


	TEL : + 213  21 75 40 40

FAX : + 213 21 75 46 46

Service : Wifi internet 

e-mail : H5682@accor.com

	· Single Room :   
10 000 DA

Without Breakfast = 
1 000 DA

	Hotel  Dey 

(20 mn by car from the meeting venue)
6, Rue Amar Bensamra – Hussein Dey   16040 – ALGER


	TEL : + 213  21 77 41 73

FAX : + 213  21 77 04 20

Service : Wifi internet 
	· Single Room : 5 500 DA 

· Double Room: 5 700 DA 

With Breakfast



	Hotel SOFITEL 5*

(30 mn by car from the meeting venue)
172, Rue Hassiba BEN BOUALI  16015 – ALGER


	TEL : +213  21 68 52 10

FAX : + 213 21 67 31 42

Service : Wifi internet 

E-mail : h1540@sofitel.com
E-mail :  h1540-sb@sofitel.com

	· Single Room :

- City view = 27 300 DA

-Garden view = 30 300 DA

· Exclusive VIP =   40 300 DA  (With Breakfast)

· Suite junior : 54 300 DA

· Suite Senior : 71 300 DA

Without Breakfast =    2 400 DA 

	Hôtel Hydra 

(20 mn by car from the meeting venue)
Bd. Ben Youcef Benkhedda (ex: Sidi Yahia) Bp.16 Bis Said Hamdine Hydra- Alger

	Tél: +213 21 54 89 42 à 44 
Fax: +213 21 54 87 01 / 02 
e-mail: contact@hotelhydra.dz
Site Web : www.hotelhydra.dz

	· Single Room : 6 300 DA 

· Double Room : 7 500 DA 

· Suite : 8 000 DA

        With Breakfast

* there will be a discount of 5% 


	Hôtel El Biar :

(20 mn by car from the meeting venue)
1, BOULEVARD DU 11 DECEMBRE 1960 - 16606 ALGER EL BIAR

	Tél: +213 21 91 60 30/25 43 
Fax: +213 21 91 18 20


	· Single Room : 8 600 DA 

· Double Room : 9 200 DA

         With Breakfast



	Hôtel Dar Diaf

(15 mn by car from the meeting venue)
Chemin de la Redoute, Chéraga- Alger
	Tél : +213 21 36 10 10

Fax : + 213 21 36 10 11/12 
	· Single Room : 8 078 DA 

· Double Room : 9 600 DA



	Hôtel Mazafran

(10 mn by car from the meeting venue)
Complexe Touristique de Zéralda
	Tél : +213 21 32 00 00

Fax : +213 21 32 90 00

e-mail : reservation@safirmazafran.com
Site web : www.safirmazafran.com

	· Single Room :6700  DA 

· Double Room :7500  DA

· Buffet meal, soda and water included



	Hôtel El Riadh

(5 mn by car from the meeting venue)
Sidi Fredj, Staoueli Wilaya d'Alger 
	Tél : +213 21 39 04 42

Fax : +213 21 37 71 35/36

e-mail : hotelriadh@gmail.com
e-mail : elriadh@sidifredjhotels.com

	· Single Room : 6600 DA 

· Double Room :  7300 DA

· Meal menu: 2000 DA

         


	Hôtel El Marsa

(5 mn by car from the meeting venue)
Sidi Fredj, Staoueli Wilaya d'Alger
	Tél : +213 21 37 61 61/39 19 66

Fax : +213 21 37 69 36

e-mail : elmarsa@sidifredjhotels.com

	· Single Room : 6 100 DA 

· Double Room :  7 000  DA

         With Breakfast



	  Transportation:



	Transportation from the airport to the hotels and meeting venue will be provided by the ARPT to all delegates. In order to ensure airport pickup and transfer, it is imperative that delegates return the completed Hotel and Delegate Information Form (see below) and all travel information, including flight number, arrival and departure dates and times by completing and returning the “Hotel and Delegate Information Form” no later than
15 September 2011, to Mr. Faycal Medjahed by fax: +213 21 234014; Mobile: +213 661 50 46 16; E-mail: f.medjahed@arpt.dz. 



	Others

	• Local time: GMT +1. 

• Weather: (Algiers): 21- 27 ° C. 
• Electricity: 220v / 50Hz  
• Exchange rate: the currency of Algeria is: “Algerian Dinar (DA)”, for information: 1$ = 71.62 DA / 1 € = 104.043 DA (07/06/2011). 

A bank is located at the airport, as well as in the international class hotels. Banking  hours are: 8:30 a.m. to 3:30 p.m.

Credit cards: Visa, American Express, Access / Master Card, Diners Club cards and travellers  cheques can also be used in international class hotels.



	Visa requirements

	Visas can be issued  at any consulate or embassy of Algeria in the country of origin. A valid passport is required to enter Algeria. Upon request, the Autorité de Régulation de la Poste et des Télécommunications  (ARPT) will provide assistance in order to facilitate delivery of visas. Participants who require a visa support letter, are requested to send their requests, at least three weeks in advance, to:

Mr. Faycal Medjahed
Tel. and Fax: +213 21 234014;
Mobile: +213 661 50 46 16; 
E-mail: f.medjahed@arpt.dz.
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	BSG Regional Workshop and Interactive Training Session  
Algiers (Algeria) 26 -27 - 28 September 2011
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	HOTEL AND DELEGATE INFORMATION FORM

	Returned to ARPT (Fax :     +213 21 234014  or E-mail: f.medjahed@arpt.dz )
before 15th September 2011


	 FORMCHECKBOX 
 Mr    FORMCHECKBOX 
 Mrs     FORMCHECKBOX 
 Ms   
	
	 FORMCHECKBOX 

Administration of the State Member of the ITU

	
	
	

	____________________________________________
Last Name
	
	 FORMCHECKBOX 

Sector Member of ITU

	
	
	

	
	
	 FORMCHECKBOX 

Partner of ITU

	____________________________________________
First Name
	
	

	
	
	 FORMCHECKBOX 

Non-Member

	Recipient of a grant    FORMCHECKBOX 
 Yes     FORMCHECKBOX 
 No   
	
	

	
	
	

	

	Complete name and address of the administration or the organization:

	______________________________________________
	Tel.: _______________________________________________

	______________________________________________
	

	______________________________________________
	Fax:___________________________________________

	_________________________________________
	E-mail:__________________________________

	 

	Arrival date and Flight No:
	Arrival time in Algiers: 

	
	

	Departure Date and Flight No: 


	Departure time from Algiers:



	

	Date: ___________________________
	Signature: ______________________________________



- In case of cancellation, please inform us by Fax:  +213 21 234014  or E-mail: f.medjahed@arpt.dz ) at least 24 hours in advance
ANNEX 4
(to TSB Circular 213)
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	ITU Regional Workshop on Bridging the Standardization Gap and 
Interactive Training Session: Simulated Study Group Meeting 

(Algiers, Algeria, 26-27 September  2011)
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	Please return to:
	Fellowships Service
ITU/BDT
Geneva (Switzerland)


	E-mail : bdtfellowships@itu.int 

Tel: +41 22 730  5095 

Fax: +41 22 730 5778 

	Request for a fellowship to be submitted before Monday, 29th August 2011 

	Participation of women is encouraged

	Country:  ……………………………………………………………….………..………………………….......…..

Name of the Administration or Organization:  ………...……………….…..………………………………............
Mr. / Ms.:  ……………….………………………………….…………………………………………......…….….

                             (family name)                                              (given name)

Title:  ………………………………………………..…………………………….……………………....……..…

Address:  …………………………………………………………………………………………………....……...

………………………………………………………..………………………………………………………......…

Tel:  ……………………….……. Fax:  …………..…….………... 

E-Mail:  …...………………………………………………………………………………....................................

PASSPORT INFORMATION:

Date of birth:  ……………………………. Nationality:  ……………………………….………………........……

Passport Number:  ……………….…………… Date of issue:  ……………………...….………..……............….
In (place):  ……………………………….…..… Valid until (date):  ………….……………………….......…….

	CONDITIONS 
1. One full fellowship per eligible country within the Arab and Africa region only. 

2. It is imperative that fellows be present for the entire duration of their fellowship.


	Signature of fellowship candidate: …………………………………………..  Date: ……...……………...

	TO VALIDATE FELLOWSHIP REQUEST, NAME AND SIGNATURE OF CERTIFYING OFFICIAL DESIGNATING PARTICIPANT MUST BE COMPLETED BELOW WITH OFFICIAL STAMP.

Signature:  ……..………………………………………. Date:  ……………………………………………..


______________
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